

Matthias Garff *Carnival of Animals*

28. June - 27. July 2024

EXOgallery is thrilled to announce a solo exhibition by Matthias Garff at its Stuttgart premises.

Matthias Garff presents a world of fantasy and creativity in which nature and the human imagination merge in a unique way.

The title “Carnival of the Animals” refers to the lively and dynamic nature of the exhibition. Garff’s sculptures bring the world of birds to life and immerse us in a world characterized by color, form and movement. It is a celebration of creativity and life that reminds us to celebrate the beauty and diversity of nature.

The sculptures, created from scavenged objects, show the artist’s incredible gift for observation and thereby stimulate the viewer’s imagination.

Matthias Garff’s work deals with the depiction of animals and our relationship to nature. He builds his sculptures from pieces of found objects and everyday items. This unexpected materiality is humorous, comprehensible and of brittle beauty.

Garff’s works are represented in renowned collections – including that of the German Bundestag. In 2019, he developed numerous animal figures for the new children’s world of the Jewish Museum Berlin. His works have been shown in group and solo exhibitions, including at the Städtische Galerie Offenburg, the Museum der Bildenden Künste Leipzig and the Staatsgalerie Stuttgart.

Matthias Garff was born in Solothurn, Switzerland in 1986. He studied at the Dresden University of Fine Arts. The Artist lives and works in Leipzig.

EXOgallery
Silberburgstr. 145A
D-70176 Stuttgart

Tel: +49.711.2869.3011
@: art@exo-gallery.com
Web: exo-gallery.com

Wed - Fr: 11:00 - 18:00
Sat: 15:00 - 18:00

Matthias Garff *Karneval der Tiere*

28. June - 27. July 2024

EXOgallery freut sich, eine Einzelausstellung von Matthias Garff in Stuttgart ankündigen zu dürfen.

Matthias Garff präsentiert eine Welt der Fantasie und Kreativität, in der Natur und menschliche Vorstellungskraft auf einzigartige Weise verschmelzen.

Der Titel „Karneval der Tiere“ bezieht sich auf den lebendigen und dynamischen Charakter der Ausstellung. Garffs Skulpturen erwecken die Welt der Vögel zum Leben und lassen uns in eine Welt eintauchen, die von Farbe, Form und Bewegung geprägt ist. Es ist eine Feier der Kreativität und des Lebens, die uns daran erinnert, die Schönheit und Vielfalt der Natur zu feiern.

Die aus Fundstücken geschaffenen Skulpturen zeigen die unglaubliche Beobachtungsgabe des Künstlers und regen dadurch die Fantasie des Betrachters an.

Matthias Garff setzt sich mit der Darstellung von Tieren und unserer Beziehung zur Natur auseinander. Er baut seine Skulpturen aus Alltagsgegenständen. Diese unerwartete Materialität ist humorvoll, nachvollziehbar und von spröder Schönheit.

Garffs Werke sind in renommierten Sammlungen vertreten – darunter auch in der des Deutschen Bundestages. 2019 entwickelte er zahlreiche Tierfiguren für die neue Kinderwelt des Jüdischen Museums Berlin. Seine Werke wurden in Gruppen- und Einzelausstellungen gezeigt, unter anderem in der Städtischen Galerie Offenburg, dem Museum der Bildenden Künste Leipzig und der Staatsgalerie Stuttgart.

Matthias Garff wurde 1986 in Solothurn, Schweiz, geboren und studierte an der Hochschule für Bildende Künste Dresden. Der Künstler lebt und arbeitet in Leipzig.

EXOgallery
Silberburgstr. 145A
D-70176 Stuttgart

Tel: +49.711.2869.3011
@: art@exo-gallery.com
Web: exo-gallery.com

Wed - Fr: 11:00 - 18:00
Sat: 15:00 - 18:00

Events

Friday, 28. June, 2024 18:00

Opening Reception | Vernissage

The artist will be present.



STEINWAY & SONS
STUTT GART

Friday, 12. July, 2024 18:00

EXOgallery meets Steinway & Sons

Concert at Steinway & Sons, followed by a reception and guided tour of the exhibition in the EXOgallery.

EXOgallery
Silberburgstr. 145A
D-70176 Stuttgart

Tel: +49.711.2869.3011
@: art@exo-gallery.com
Web: exo-gallery.com

Wed - Fr: 11:00 - 18:00
Sat: 15:00 - 18:00